
 

Dagordning Styrelsemöte Frösö Båtklubb  

2024-09-11 Varvet  kl 19.00 

Deltagagare: Jens, Joakim, Håkan, Henrik, Johan, Erik, Danne 

1. Mötets öppnande 

Ordförande förklarar möte öppnat. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordning fastställes. 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

 

4. Ekonomisk rapport 

Erik drar senaste ekonomirapporten. 

Läget ser gott ut. Några medlemmar har tillkommit.  

Några medlemmar har inte betalat och förväntas träda ur klubben. 

Klubben har en fordran på ca 5000kr på Fröjdholmsloppet för utlägg 

i samband med vårt deltagande under loppet. Det har ej inkommit till dags dato. 

 

5. Register/Hemsida/Facebook 

Uppdatera register. 

3 nya medlemmar. 

Hur hanterar vi kösystem för båthusplatser? 

Steg 1 är ju att vara medlem. Inget kösystem idag. 

Beslut togs att förslag på ny rutin kring detta ska föras  

in i Varvsreglerna. Jocke fixar förslag på text för att ta detta på årsmötet. 

I övrigt öppen diskussion i ämnet kösystem. 

Datum för hemsidan ska sättas. 

 

6. Varvet 

Genomgång av torrsättning spelförare mm. 

HP, Johan, Lasse, Håkan, Stig Nilsson, Göran Danielsson. 

Båthus 14 har han fått alternativt båthus? 

Erik kontrollerar eventuellt platsbyte mellan 14 och 16. 

Kapell. Hellzén hade berättat för Jens att de kostade 4000kr styck istället för närmare 

10000kr per kabell. Förslag att vi köper in extra när de var så pass mycket billigare. 

Antingen för byte av andra som är på g redan nu i höst eller för fortsatt byte till 

våren. Beslutar att nöja oss med de tre över vintern. Nya tag nästa år. 

Jolle.  

 

Vinterförvaring diskuteras. Antingen om den får plats mellan eller bredvid båtar i 

något båthus eller om man lägger den upp och ner på pallbockar. Löses senast sista 

upptagningsdagen hösten 2024. 

 



 

Bokning av klubbhus och badtunna diskuteras. Ska man betala 400kr även om man 

enbart använder klubbhuset? Ärendet skjuts till nästa möte och läggs i På G. 

 

Befintligt kylskåp funkar inte som det ska. Mötet beslutar att nytt ska beställas. 

Håkan bokat ett för hämtning i närtid. 

 

Utskick ska ske för att kunna uppdatera BAS med information om båt, försäkring osv. 

Erik fixar utskick. 

 

7. Klubben  

Jämtlands Båtförbund  

Erik informerar om opinioner kring fiskodling i Vejmon. 

Jämtlands Båtförbund har ansökt om vara sakägare. Företaget bakom odlingen har 

också använt det nya sjökortet i sin marknadskommunikation. Detta kommer man 

att agera på. 

 

Sjökortet klart. Blev en rimlig kostnad tack vare bidrag. 

 

8. PåG 

Gås igenom.  

Genomgången och uppdaterad. 

 

9. Övriga frågor 

Fröjdholmsloppet. Allmän information om att det blir ett deltagande för klubben 

även i 2025 års upplaga av Fröjdholmsloppet. Föreslås att vi kan ha servering med 

bra publikplatser nere på varvet. Vidare diskuteras mer kring event som kan 

genomföras i samband med starten. Vidare information kommer i samband med 

kommande möten m huvudorganisationen. 

 

Solcellsparken. Frågan om eventuellt urträde tas upp på mötet i oktober. 

 

10. Nästa möte 

 

2024-10-23 19.00 Varvet. 

 


